

No. 50553. Multilateral

CONVENTION ON THE CONSERVATION AND MANAGEMENT OF HIGH SEAS FISHERY RESOURCES IN THE SOUTH PACIFIC OCEAN. AUCKLAND, 14 NOVEMBER 2009 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2899, I-50553.*]

WITHDRAWAL

Belize

Notification deposited with the Government of New Zealand: 1 May 2015

Date of effect: 1 May 2016

Registration with the Secretariat of the United Nations: New Zealand, 18 November 2015

ACCESSION

Ecuador

Deposit of instrument with the Government of New Zealand: 26 March 2015

Date of effect: 10 June 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: New Zealand, 18 November 2015

N° 50553. Multilatéral

CONVENTION SUR LA CONSERVATION ET LA GESTION DES RESSOURCES HALIEUTIQUES EN HAUTE MER DANS LE PACIFIQUE SUD. AUCKLAND, 14 NOVEMBRE 2009 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2899, I-50553.*]

RETRAIT

Belize

Dépôt de la notification auprès du Gouvernement néo-zélandais : 1^{er} mai 2015

Date de prise d'effet : 1^{er} mai 2016

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Nouvelle-Zélande, 18 novembre 2015

ADHÉSION

Équateur

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement néo-zélandais : 26 mars 2015

Date de prise d'effet : 10 juin 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Nouvelle-Zélande, 18 novembre 2015